

MKL Breath of Life Foundation Application Form 申請表格

Established in 2015, MKL Breath of Life Foundation (the Foundation) is a non-profit organisation based and registered in Hong Kong as MKL Breath of Life Foundation Limited, with the key objectives to increase the awareness of respiratory disease and to provide support to respiratory patients in Hong Kong.

MKL Breath of Life Foundation (基金) - 於2015年成立的非牟利機構，是一間在香港註冊及以香港作為基地的公司，致力提高大眾對呼吸系統疾病的認識，並為患有呼吸系統疾病的病人提供支援。

The Foundation has three guiding principles:
基金的宗旨包括：



Provide support to patients with respiratory diseases for rehabilitation and gaining of quality of life

希望患有呼吸系統疾病的病人早日康復，並重拾生活質量，享受人生



Assign higher priority to support patients through the provision of devices or equipments

優先為病人提供合適的儀器



Ease the financial stress of the patients given that these are usually not covered by public funding

舒緩病人因未能獲得政府資助而出現的經濟壓力

* please delete inappropriate
請刪除不適用

** please feel free to fill in blank paper for insufficient space
若填寫空位不足請用白紙填寫附上

Applicant Information 申請人資料

Surname 姓： _____ First name 名： _____

Date of Birth 出生日期： _____ / _____ / _____ (dd/mm/yyyy) *Gender 性別： Male 男 Female 女

HKID Number 香港身份證號碼： _____ ()

Contact Number 聯絡號碼： Home 家 _____ Mobile 手提 _____

Address 地址： _____

Type of Respiratory Disease 何種呼吸道疾病： _____

Physician Information 治療師資料

(This part to be filled by referring physician 此部分由介紹之治療師填寫)

**Case History 病歷 : _____

**Background of Applicant 申請人背景 : _____

**Required Equipment 需要的儀器 : _____

Name of Physician 治療師姓名 : _____

Signature of Physician 治療師簽名 : _____ Date 日期 : _____

Approval Status 獲批狀態

Name of Approval Doctor 審核醫生姓名 : _____

Comments of Approval Doctor 審核醫生意見 : _____

Signature of Approval Doctor 審核醫生簽名 : _____ Date 日期 : _____

For Internal Only 只供內部填寫

Approved 批准 Declined 拒絕 Final Approver 最終審核 : MKL Breath of Life Foundation

Signature 簽名 : _____ Date 日期 : _____

Please return the application form to info@mklbreathoflife.hk or fax to 2420 9429

請將完成之表格電郵至 info@mklbreathoflife.hk 或傳真至 2420 9429

Personal Data Collection Statement of MKL Breath of Life Foundation

The personal data provided by applicants to MKL Breath of Life Foundation shall only be used for the execution of the application between MKL Breath of Life Foundation and the applicants, and may be given to government departments and judicial authorities in accordance with legal provisions. And in accordance with the law, applicants are entitled to access and rectify their personal data.

MKL Breath of Life Foundation 收集個人資料聲明

申請人向MKL Breath of Life Foundation提供的個人資料只會用作履行MKL Breath of Life Foundation和申請人之間的合約，並可能會根據法律規定交給政府部門及司法當局。根據法律規定，客戶可向本公司要求查閱及更正其個人資料。